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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: a 2011. június 2-án megtartott Képviselő-testületi rendkívüli ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 
a Képviselő-testület 6 tagja az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére Simonné Vizler Ágnes 
képviselőt javasolja. Ismerteti a tervezett napirendi pontokat és kéri a napirend jóváhagyását. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
6  igen, egyhangúlag 

 
57/2011. (VI. 2.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Simonné Vizler Ágnes 
képviselőt megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

 
58/2011. (VI. 2.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a meghívó 
szerinti napirendet. 
 
 Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Duna Mecsek Alapítvány kiírt olyan pályázatot, 
melyre Önkormányzatunk is pályázhat. A pályázati összeg 65 %-a támogatás, a többi önrész. A 
„régi Presszó” épületét szeretnénk felújítani, ami Faluházként és Helytörténeti Kiállításként 
üzemelne. Az egész épület nagyon rossz állapotban van, fel kell újítani az épületet, a tetőt és a belső 
udvart is. Elmondja, hogy Galgó Lászlóné felajánlotta eladásra az udvarban lévő kis épületet, ezzel 
kapcsolatban fel szeretné vele venni a kapcsolatot. 
 
Szabolcsi Károly képviselő elmondja, hogy a volt orvosi rendelő bérleti díja lehetne a pályázathoz 
szükséges önrész. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint el kell dönteni, hogy mit akarunk pontosan az épületen felújítani. 
 
Bercse Dezső képviselő elmondja, hogy egy költségvetést kell összeállítani, hogy mi mennyibe fog 
körülbelül kerülni. Elmondja, hogy véleménye szerint mielőtt a vállalkozó kijön, a testületi tagok 
közül néhányan menjenek ki az épülethez, nézzék meg az épületet és határozzák meg, hogy mit is 
kell  pontosan megcsináltatni az épületen.  
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Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy felhívta Czeglédi Sándor vállalkozót, aki jövő héten 
kijön, megnézi az épületet, és részletes árajánlatot készít. Elmondja, hogy a pályázati anyaghoz 
szükséges egy árajánlat. Ez az árajánlat nem jelenti azt, hogy a későbbiekben lévő felújítást is ezzel 
a vállalkozóval kellene megcsináltatni. Véleménye szerint a különálló tetőt egybe kellene hozni a 
főépület tetejével, a hátsó épületet, a fűtést és a vízelvezetést is rendbe kellene hozni.. 
 
Szabolcsi Károly képviselő elmondja, hogy részletes árajánlatra van szükség azért, hogy a 
későbbiekben el lehessen dönteni, hogy mi fér bele a költségvetésbe és mi nem. 
 
Bercse Dezső képviselő elmondja, hogy az épület állapota fogja meghatározni, azt hogy mekkora 
összegre tudunk pályázni. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy ott teljes közművet és tetőt is cserélni kell. Mielőtt a 
vállalkozó kijön, mi határozzuk meg a műszaki tartalmat. Elmondja, hogy azzal nem ért egyet, hogy 
nagyon sok pénz a faluközpontra és a presszó felújításra legyen elköltve, mert vannak a faluban 
egyéb más épületek, utak, amiket szintén fel kellene újítani. Egyetért viszont kb. 8 millió forintos 
összeg megpályázásával a Duna Mecsek Alapítványnál. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy idei évben sok várt pályázatot nem írták ki, például 
iskolaszigetelésre stb. Reméli, hogy ilyen pályázatok lesznek a jövőben is kiírva és azokat sikeresen 
meg tudja pályázni az Önkormányzat. Elmondja, hogy szerinte fontos egy szép falukép kialakítása. 
 
Szabolcsi Károly képviselő elmondja, hogy a Duna Mecsek Alapítvánnyal telefonon történt 
felvilágosításkor azt az információt kapta, hogy az Alapítvány által kiírt projekt utófinanszírozásos. 
Ahogy befogadják a pályázatot már elkezdhető az építkezés, de akkor még nem lehet tudni, hogy 
megnyertük-e. Június 30-ig lehet benyújtani és augusztus 31-ig bírálják el. Amikor kész a beruházás 
akkor fizetnek. 
 
Koblász Sándor polgármester felteszi szavazásra a kérdést, hogy a pályázatot beadhatjuk-e „régi 
Presszó” épületének felújítására a Duna-Mecsek Területfejlesztési Alapítványhoz? 
 
A jelenlévőknek kérdése, hozzászólása nincs, a Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal meghozza 
a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
  

59/2011. (VI. 2.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
váchartyáni 460 hrsz-ú ingatlanon lévő „régi Presszó” épület az „Önálló településfejlesztési 
projektek támogatása” című fejlesztés megvalósítása irányuló pályázatra a Duna-Mecsek 
Területfejlesztési Alapítványhoz Váchartyán Község Önkormányzata támogatási 
kérelmet nyújtson be. 
 
Felhatalmazza Koblász Sándor polgármestert, hogy a támogatási kérelem benyújtásával 
kapcsolatban járjon el. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal  
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Bercse Dezső képviselő megkérdezi, hogy jogosultak vagyunk-e áfa visszaigénylésre? 
 
dr Ungi Kitti jegyző a felolvasott pályázati anyagok alapján ismerteti, hogy nincs lehetőség áfa 
visszaigénylésre. 
 
Bercse Dezső képviselő elmondja, hogy akkor a legmagasabb önrészt kell előteremtenünk, mert a 
vállalkozó nettóként dolgozik, és az áfát nekünk kell befizetnünk. 
 
Koblász Sándor polgármester megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy a költségvetésből 3,5 
millió forint önrészt tudunk-e biztosítani a pályázathoz. 

 
A jelenlévők a javaslattal egyetértenek és az alábbi szavazattal meghozzák a határozatot. 

 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

 
60/2011. (VI. 2.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete kijelenti, hogy az önrész 
illetve az áfa tartalomra bruttó 6.700.000. Ft-ot biztosít a Duna-Mecsek 
Területfejlesztési Alapítványnál megvalósuló „Önálló településfejlesztési projektek 
támogatása” című fejlesztés megvalósítására irányuló pályázathoz. 
  
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
Koblász Sándor polgármester megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy a pályázat 
biztosítékként a Fő u. 95. szám alatti régi orvosi rendelőt ajánlja- e fel az Önkormányzat. 
 
Dézsi Ferenc képviselő megkérdezi, hogy miért szükséges biztosíték akkor ha a pályázat 
utófinanszírozásos. Elmondja, hogy ezt meg kell kérdezni az Alapítványtól. 

 
A jelenlévők a javaslattal egyetértenek és az alábbi szavazattal meghozzák a határozatot. 

 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

 
61/2011. (VI. 2.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete kijelenti, hogy a Duna-
Mecsek Területfejlesztési Alapítványnál megvalósuló „Önálló településfejlesztési projektek 
támogatása” című fejlesztés megvalósítására irányuló pályázathoz szükséges 
biztosítékként a Váchartyán Község Önkormányzat tulajdonában lévő Váchartyán Fő 
u. 95. szám (172/2 hrsz.) alatti régi orvosi rendelő ingatlan épületét ajánlja fel. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Bercse Dezső képviselő elmondja, hogy az önerő igazolása, majd letétbe helyezéssel történik. 
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Szabolcsi Károly képviselő elmondja, hogy az elmúlt 4 hónap költségvetését áttekintette, és abból 
úgy tűnik, hogy év végére akár 8 millió forintot is megtakaríthat az önkormányzat. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy örül a megtakarításnak, de még sok mindent csinálni  kell 
a faluba az idén: járdaépítés, útfelújítás, a nyári leállásba lesznek az intézmények karbantartásai is 
elvégezve. 
 

Egyéb 
 

a) Iskolafestés 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az iskolában három tanterem kimeszelését Hegedűs 
István karbantartóval végeztetné el, de egy terem felújításához mindenképp szakemberre van 
szükség. Így az iskolafestésre betervezett összegből 1 millió forintot át lehet csoportosítani a 
tornaterem felújítására. 

 
b) Váci Víziközmű Társulás 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy tegnap járt nála Garamszegi Géza Vácrátót 
polgármestere, hogy írja alá azt a meghívót, melyet Csörög polgármesterével közösen írtak, és 
hívják össze a Társulási Tanács tagjait és minden olyan szervet, érintettet, akik a csatornázásban 
részvettek. Elmondja, hogy a vácrátóti polgármester elhozta azt a levelet is, amelyben a 
Belügyminisztériumnál bejelentést tettek, a gesztor önkormányzat kivizsgálása ügyében. 

 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy a levélből arra következtet, hogy összességében nem 
marasztalták el a gesztort.  
 
c) Zöld Híd 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy volt a Zöld Híd Régió ülésén és visszavitte a 
megállapodás tervezetet amit küldött a Zöld Híd Régió. Elmondta ott, hogy nem írja alá a 
megállapodást. Elmondta nekik, hogy most 13.125.- Ft + áfa összeget fizet az Önkormányzat, és 
úgy küldjék el a megállapodás tervezett, hogy ez az összeg szerepeljen benne, ne a magasabb 
15.125.- Ft + áfás összeg. Ha a 13.125.-Ft-os összeg szerepel a megállapodásban akkor hajlandó 
aláírni. A Társulási ülés egyébként nem volt határozatképes, mert nem jelent meg elegendő 
polgármester. Elmondta, hogy ez a negyedik ülés és most sem lehetett döntéseket hozni. Véleménye 
szerint a Községnek mindegy, hogy ki szállítja a szemetet a lényeg az, hogy minél olcsóbb legyen. 
 
d) Locsolási kedvezmény 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a DMRV Zrt. néhány lakos locsolási kedvezmény 
igényét elutasította, de beszélt Drozdik Úrral, aki azt mondta, hogy akkortól él a kedvezmény, 
amikor beérkezik a kérelem. Csak ott van kedvezmény, ahol bekötötték a csatornát. 
 
e) Falunap megszervezése 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy Szabolcsi Károly képviselő talált egy olyan pályázatot, 
melyben hagyományőrző játékokat lehet kipróbálni. Az útiköltséget és gyermekenként 800.-Ft-ot 
kell fizetni. Felvette az Alapítvánnyal a kapcsolatot ahol azt a felvilágosítást kapta, hogy ez a pályázat 
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iskolákra és óvodákra vonatkozik, de hamarosan írnak ki olyan pályázatokat is, melyek Falunapra 
vonatkoznak. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő megkérdezi, hogy ezek mire vonatkoznának? 
 
dr. Ungi Kitt jegyző elmondja, hogy ez egy Hagyományőrző Alapítvány és ilyen régi fajátékokra 
vonatkoznának.  
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő szerint erre nem kellene igény, így ő nem javasolja a pályázatra 
való jelentkezést. 
 
Koblász Sándor polgármester szavazásra teszi fel a kérdést, hogy a Falunap megszervezésére 
megbízzuk-e Simonné Vizler Ágnes képviselőt.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

 
 

62/2011. (VI. 2.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza Simonné 
Vizler Ágnes képviselőt a falunap megszervezésével. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

f) Falunap helypénz 
 
Koblász Sándor polgármester szavazásra teszi fel a kérdést, hogy a Falunapra érkező árusoktól  
szedjen-e az Önkormányzat helypénzt. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

 
63/2011. (VI. 2.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
falunapon az árusoknak nem kell helypénzt fizetniük. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

g) óvodai játékok 
 
Bercse Dezső képviselő arról érdeklődik, hogy az óvodában lévő játékok hogyan lettek telepítve, 
mivel olyan információt kapott, hogy a fajátékok telepítése nem megfelelően történt, és ha valami 
baleset történik ki lesz a felelős. 
 
Szabolcsi Károly képviselő elmondja, hogy valóban a faló telepítése nem megfelelően történt, az 
Óvodás Gyermekekért Alapítvány kötötte a szerződést, mivel ők vették ezeket a játékokat. 
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További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a 
részvételt és  18 óra  05 perckor bezárja az ülést. 
 

 
K.m.f. 

 
 
          Koblász Sándor           dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
 
Simonné Vizler Ágnes 
        képviselő 


